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Szám: B/3-8/2018.       Készült: 2 példányban 
 

 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült:   Bozsok községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

2018. július 10-én 17,00 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyilvános üléséről. 
 
 
Az ülés helye:   Batthyány Ferenc Művelődési és Kultúrotthon 
   Bozsok, Rákóczi u. 142. 
 
Jelen vannak:  Darabos Béla    polgármester 
   Deák Balázs   alpolgármester 
   Kiss Csilla    képviselő 
   Saufnauer Szabolcs  képviselő 
   Hodics Andrea   képviselő    
         (5 fő)  

Tanácskozási joggal megjelentek:  
   Dr. Zalán Gábor   jegyző 
   Németh Melinda  kirendeltség-vezető                                                             
         (2 fő) 
Meghívott:   0 fő        
 
Lakossági érdeklődő: 0  fő  
 
 

I. 
 

NAPIREND ELŐTT 
 
 
Darabos Béla polgármester köszönti Dr. Zalán Gábor jegyző urat, Németh Melinda kirendeltség-
vezetőt és a képviselő-testületi tagokat.  
Megállapítja, hogy az ülésen az 5 fő képviselő közül 5 fő jelen van, az ülés határozatképes.  
 
Az ülést megnyitja.  

A Képviselő-testület határozathozatal nélkül 5 igen szavazattal elfogadja a meghívóban szereplő 
napirendi pontokat. 
 

 
 

NAPIRENDI PONTOK: 
 

1. Kőszegi Közös Önkormányzati Hivatali létszámemelés 
Előterjesztő: Dr. Zalán Gábor jegyző 

 
2. Egyebek  
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II. 
 

NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA: 
 
 

1. A Kőszegi Közös Önkormányzati Hivatali létszámemelés 
Előterjesztő: Dr. Zalán Gábor jegyző  
/Előterjesztés a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva./ 

 
Hozzászólások: 
 
Darabos Béla polgármester 
Megkérem Dr. Zalán Gábor jegyző urat, hogy az előterjesztést tegye meg. 
 
Dr. Zalán Gábor jegyző 
Köszönöm szépen. Tisztelt polgármester úr, tisztelt képviselő-testület! Tekintettel arra, hogy a közös 
hivatalt 3 önkormányzat tartja fenn és ebben vannak a létszámadatok meghatározva, most egy olyan 
létszámemelésre kérnék támogatást a képviselő-testülettől, ami anyagi többletet nem jelent egy 
önkormányzatnak sem, hiszen a TOP-os projektekből 2 % összeg projektmenedzsmenti elszámolható. 
Csak köztisztviselőre lehet elszámolni, tehát külsős megbízással nem tudok senkit sem felvenni, ezért kell 
mindig a hivatal létszámát úgymond növelni. Ez 2020. január 31-ig férne bele, ezen összeggel egy 
személynek a bére járulékkal, mindennel együtt, tehát határozott időre szeretnék egy státuszt. Most értek a 
TOP-os projektek Kőszegen is olyan stádiumba, hogy látom, hogy a 2 fő nagyon, nagyon kevés. Kettő 
kollegina van, aki a fiúk adminisztratív terheit csökkenti. Talán úgy néz ki, hogy sikerül egy korábban 
Széchenyi programirodánál dolgozó külső ellenőr hölgyet, aki 10 évig ezzel foglalkozott felvennünk, 
tényleg nem kellene betanítanunk és ehhez szükséges az 1 fővel történő megemelés illetőleg a közös 
hivatalról szóló megállapodás módosítása, amiben a létszám van. Ehhez kérném a jóváhagyást, köszönöm 
szépen. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta a következő 
határozatot: 
 
28/2018.( VII.10.) Bozsok községi Önkormányzat Képviselő-testületének határozata:  
1. Bozsok községi Önkormányzat Képviselő-testülete elrendeli 2018. augusztus 1. napjától a Kőszegi 
Közös Önkormányzati Hivatal létszámának 1 fővel – legfeljebb 2020. január 31. napjáig határozott időre – 
történő megemelését az elnyert TOP projektek projektmenedzsmentre fordítható kerete terhére.  

2. Bozsok községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőszeg Város Önkormányzattal és Velem községi 
Önkormányzattal kötendő, a Közös Önkormányzati Hivatal létrehozásáról szóló megállapodás 
módosítását jóváhagyja a melléklet szerinti tartalommal. A képviselő-testület felhatalmazza Darabos Béla 
polgármestert a megállapodás aláírására. 

 

Felelős: 2. pontért Darabos Béla polgármester. 

Határidő: azonnal. 

 
2. Egyebek 

 
I. TOP-2.1.3-15-VS1-2016-00017 projekt azonosító számú pályázattal kapcsolatos döntés 

meghozatala 
/Előterjesztés a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva./ 

Hozzászólások: 
 
Darabos Béla polgármester 
Kőszeghegyalja csapadékvíz-elvezetési rendszerének fejlesztése projekt című, TOP-2.1.3-15-VS1-2016-
00017 projekt azonosító számú pályázat következő lépéséhez érkezve ismételten szükséges a testületek 
felhatalmazó döntése. A 2017. június, július hónapokban adott felhatalmazások alapján Kőszegszerdahely 
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község Önkormányzata, mint konzorcium vezető lebonyolította a mérnöki tevékenységre vonatkozó 
beszerzési eljárást. A tervezői munka a szerződéskötéseket követően megtörtént. Sor került továbbá 
szintén ezen felhatalmazások alapján a közbeszerzési szakértő kiválasztására is. 3 ajánlat közül a Dr. Biró 
Ügyvédi Iroda ajánlatát választotta a Kőszegszerdahely Képviselő-testülete, mint a legalacsonyabb összegű 
ellenszolgáltatást kérő ajánlatot. A közbeszerzési eljárás megindításához már csak a konzorciumi 
tagönkormányzatok felhatalmazása szükséges a közbeszerzés lefolytatására. Ennek az előkészítéseként 
szükséges a műszaki ellenőrre vonatkozó ajánlattételi eljárás lefolytatása is, melyhez szintén szükséges a 
társközségek felhatalmazása. Mindezek alapján kérem a tisztelt Képviselő-testületet az alábbi határozati 
javaslat megtárgyalására és elfogadására. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta a következő 
határozatot: 
 
29/2018.( VII.10.) Bozsok községi Önkormányzat Képviselő-testületének határozata: 
Bozsok községi Önkormányzat Képviselő-testülete ezúton felhatalmazza Kőszegszerdahely község 
Önkormányzat Képviselő-testületét, hogy a Kőszeghegyalja csapadékvíz-elvezetési rendszerének 
fejlesztése projekt című, TOP-2.1.3-15-VS1-2016-00017 projekt azonosító számú pályázat megvalósítása 
során, mint konzorciumvezető  

1. a pályázat kivitelezéséhez szükséges műszaki ellenőr kiválasztására irányuló ajánlattételi eljárást 
lefolytassa, a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatást kérő ajánlatot kiválassza, a műszaki ellenőrzésre 
irányuló szerződést megkötésre előkészítse,  

2. a kivitelezésre vonatkozó közbeszerzést lebonyolítsa a Kőszegszerdahely Község Közbeszerzési 
Szabályzata alapján a Dr. Biró Ügyvédi Iroda közreműködésével, 

3. a közbeszerzési eljárást követően a döntést a közbeszerzési eljárásról meghozza. 

Egyúttal Velem községi Önkormányzat Képviselő-testülete ezúton nyilatkozik, hogy 2018. évben a Kbt. 
egybeszámítási szabályainak figyelembevételéhez az alábbi építési beruházások valósulnak meg: 

1. TOP-2.1.3-15-VS1-2016-00017 azonosító számmal ellátott „Települési Környezetvédelmi 
Infrastruktúra-fejlesztések Kőszegszerdahely, Cák, Bozsok, Kőszegdoroszló, Perenye és Velem település 
vonatkozásában” című pályázat Projekt Előkészítő Tanulmányban (PET) meghatározott műszaki tartalom 
alapján. A vízjogi létesítési engedély alapján a tender és kiviteli terv elkészítése, valamint az árazatlan 
költségvetési kiírás kidolgozása bruttó 2 216 150,- Ft 

2. Bozsok sporttelep területén épülő fedett esőbeálló kivitelezési munkái műszaki ellenőrzése szerződés 
szerint INTERREG V-A Ausztria-Magyarország 2014-2020 ATHU 020 alpannonia plus bruttó 114.300,- 
Ft 

3. Bozsok 143. hrsz-ú területén pihenőhely és információs központ kivitelezési munkái műszaki 
ellenőrzése INTERREG V-A Ausztria-Magyarország 2014-2020 ATHU 020 alpannonia plus bruttó 
114.300,- Ft 

4. Vállalkozási szerződés szerinti munkák Bozsok, Rákóczi u. 51. 019/2 hrsz. Ökoturisztikai központ kiv. 
munkák pihenőhely és inf. p. INTERREG V-A Ausztria-Magyarország 2014-2020 ATHU 020 alpannonia 
plus bruttó 14.704.207,- Ft 

Határidő: 2018. december 31. 

Felelős: Darabos Béla polgármester 
 

II. Gaz eltávolítása 
 

Saufnauer Szabolcs képviselő  
A temető felé, az Aranypatak leendő parkolójával kapcsolatban a nagy gazkupaccal nem ártana valamit 
csináltatni. 
 
Németh Melinda kirendeltség-vezető  
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Köszönjük a jelzést, szólok a tulajdonosnak. 
 

III. Veszélyes kutyatartás szabályozása 
 
Kiss Csilla képviselő  
Csak egyet akarok kérdezni. Vannak olyan kutyák ugye, amit csak engedéllyel lehet tartani? 

Dr. Zalán Gábor jegyző 
Már nincsen. 

Kiss Csilla képviselő  
Olyat tartasz, amilyet akarsz? 

Dr. Zalán Gábor jegyző 
Megszűnt a veszélyes ebek tartásának szabályozása. Egyedileg minősíthet a jegyző. Legyen bármely kutya, 
ha veszélyes, akkor az csak szájkosárral sétáltatható. Én is kerestem, mert Kőszegen a Csótónál 
összekapott két kutya és egy pincér állt közéjük és átharapta a könyökénél. Ő most egy darabig nem fog 
felszolgálni, megtették a rendőrségi feljelentést. Most kérte a képviselő-testület a júliusi Kőszeg és 
Vidékébe 2 oldalas cikket írtam a kutyatartás szabályairól, a kötelező oltásokról, mikrochippel való 
ellátásról, kóboroltatásról meg arról, hogy most már nincsen ez a veszélyes eb kategória. 

Kiss Csilla képviselő  
A Kerekes Cukrászda mellett közvetlenül van egy félelmetes kutya. Én nem féltem eddig a kutyáktól, de 
most én is inkább ezen az oldalon megyek haza. Nem is beszélve arról, amilyen nagy a kutya, a kerítés 
pedig kicsi, egyszerűen átugrik rajta. Már többször nekiment a kerékpárosoknak, csodálkozom, hogy még 
nem jelentette fel senki. 
Azzal mit lehet csinálni?  

Dr. Zalán Gábor jegyző 
Megnézem, hogy lehet-e kötelezni, hogy magasabb kerítést csináljon. 
 
 

IV. Anna-búcsú 
 
Hodics Andrea képviselő 

Kezdeném az Anna-búcsúval. Szeretném kérni a testület támogatását ahhoz, hogy idén is jöhessenek 
árusok. Ez takar egy céllövöldést, egy halászatot, egy nagyon kicsi ringispilt. 
 
Darabos Béla polgármester 
Nem a mi reszortunk a búcsú, hanem a tűzoltóké. 
 
Hodics Andrea képviselő 

Igen, tudom, megbeszéltük milliószor. Maga a bál a tűzoltóké. 
 
Darabos Béla polgármester 
A rendezvényért felelős az ÖTE. 
 
Hodics Andrea képviselő 

A Horváth Gyuri alatt a 101/3-as előtt még mindig ott van a betontömb közterületen. 
 
Darabos Béla polgármester 
Az az övé, magánterület. 
 
Hodics Andrea képviselő 

Tehát akkor nem szólítható fel. 
 
Darabos Béla polgármester 
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Nem önkormányzati területen van. 
 

V. Szelektív hulladékgyűjtő 
 
Hodics Andrea képviselő 

A Gáspár alatti szelektív, azt még ürítik? Csak mert ma is Józsival szedettem össze a szemetet. Tehát akkor 
annak még van funkciója? 
 
Darabos Béla polgármester 
Igen. 
 

VI. Játszótér 
 
Hodics Andrea képviselő 

A játszótérről már múltkor is beszéltünk, hogy ide lehetne a kultúr udvarára egy játszótér, olyan ami lent 
volt? 
 
Darabos Béla polgármester 
Onnan a mozdony maradt meg és a mászóka. 
 
Hodics Andrea képviselő 

Azt akkor ide fel lehet hozni?  
 
Darabos Béla polgármester 
Felújíttathatjuk, van rá pénzünk.  
 
Hodics Andrea képviselő 

Vagy például az óvodából is kell kiszedni elég sok játékot, mert ott viszont kötelező. 
 
Darabos Béla polgármester 
Csak az a baj, hogy be kell vizsgáltatni, mert ha nem felel meg az előírásoknak, megbüntetnek. 
 

VII.  Fakivágás 
 
Hodics Andrea képviselő 

Temetőben a fakivágás a bejáratnál. 
 
Darabos Béla polgármester 
Azt mondtad, hogy lerendezted a tűzoltókkal. 
 
Hodics Andrea képviselő 

Igen, de azt mondta a tűzoltóparancsnok úr, hogy a mai napon nem tud árajánlatot mondani, hogy 
mennyiért csinálná meg a tűzoltóság. 
 
Darabos Béla polgármester 
Ha pénzt kér érte nem is kell megcsinálni. Akkor hívok szakembert és megcsináltatom azokkal. Azért, 
mert kapnak támogatást és ezért megcsinálhatnák a fakivágást, ezt nyíltan megmondom. 

Kiss Csilla képviselő  
De, ezt most nem is értem. A tűzoltóknak a veszélyes fákat kivágni azt ingyen és bérmentve kell, én úgy 
tudom. Ő vállalkozó, hogy pénzt kér ilyenekért? A tűzoltóság nem vállalkozás, benne van a nevében 
Önkéntes Tűzoltó Egyesület, tehát ha megkérik valamire, akkor szerintem meg kellene csinálnia azt 
ingyen. Más dolog lenne kérni, mondjuk, hogy a gázolajat fizessük ki, de nem azért, hogy kivágjon egy fát. 
 
Hodics Andrea képviselő 

És azt tudjátok, hogy mennyit kérnek el, ha egy szakembert hívsz ki? Árajánlat nélkül is azt mondod, hogy 
nem? 
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Darabos Béla polgármester 
Igen, árajánlat nélkül azt mondom, hogy nem. 

Kiss Csilla képviselő  
A tűzoltóság számlázhat le nekem fakivágást? 

Dr. Zalán Gábor jegyző 
Szerintem, ha veszélyes a fa, akkor el kellene távolítani. Ha ti megvizsgáljátok, és azt mondja valami 
szakértő, hogy veszélyes, akkor igen. Úgy tudom, hogy veszélyes fát egyébként is csak meghatározott 
képesítéssel rendelkező szakember vághat ki. Azt én is furcsának találom, hogy az önkormányzatnak egy 
önkéntes tűzoltó egyesület, ami ráadásul önkormányzati támogatásban részesül, az kiszámláz egy 
fakivágást. 
 
Hodics Andrea képviselő 

Felhívtam egy vállalkozót, abban maradtunk, hogy elküldöm az e-mail címemet és ő küld árajánlatot. Én 
ebben az irányban is elindultam. Ahol voltak fent az interneten árajánlatok, azt néztem, hogy kis fakivágás 
az 15.000 Ft, közepes 15.000- 40.000 Ft-ig, a nagy fa 40.000 Ft-tól, de ezek nettó árak. 
 
Darabos Béla polgármester 
Rendben, kérj csak árajánlatot. Én úgy tudom, hogy nem vágnák ki tövestől, hanem csak le lenne ágazva. 
 
Hodics Andrea képviselő 

Azt viszont a tűzoltók nem tudnák megcsinálni, ők csak abban az esetben tudnák, ha teljesen kivágjuk a 
fát. 
 
Darabos Béla polgármester 
Ha megjön az árajánlat, szólj nekem. 
 
Hodics Andrea képviselő 

Rendben. Nekem ennyi volt, köszönöm szépen. 
 
 

VIII. Út megjavíttatása 
 
Deák Balázs alpolgármester 
Engem két témakör érint, az egyiket kiveséztük most, ez a templomi fakivágás volt, a másik pedig az út 
mikor lesz itt megcsinálva. 
 
Darabos Béla polgármester 
Októberre van tervezve. December 31-ig el kell költeni azt a pénzt. 
 

   IX. Utca elnevezése 
 

Darabos Béla polgármester 
Javaslom a Tisztelt Képviselő-testületnek, hogy a 227 hrsz-ú alatti utat Mikes Kelemen utcának nevezzük 
el. Ez azért szükséges, mert a jegyzőnek a címnyilvántartás miatt rendeznie kell a házszámokat és abban az 
utcában két házat is érint ez és még egy ingatlan tulajdonos is építkezni szeretne. 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta a következő 
határozatot: 
 
30/2018.( VII.10.) Bozsok községi Önkormányzat Képviselő-testületének határozata: 
Bozsok községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 227. helyrajzi szám alatti utat Mikes Kelemen 
utcának nevezi el. 
 
Felelős: Darabos Béla polgármester. 

Határidő: azonnal. 
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